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Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen (art. 39 RvO) inzake IVB Actieplan 2024 
 
 
Geacht college van B&W, 
 
In september 2023 is er gesproken over de Kadernota IVB 2024-2027. Mede naar aanleiding van deze 
sessie en het verschijnen van het IVB Actieplan 2024, hebben de VVD Gouda en de SGP Gouda 
behoefte aan het stellen van een aantal art. 39 vragen. In de oordeelsvormende fase is o.a. 
gesproken over objectieve en subjectieve digitale veiligheid, een zogenaamd gemeentelijk digitaal 
dreigingsbeeld en het verkennen van de zogenaamde patseraanpak om het patroon van recidivisten 
te doorbreken. Aldaar werd geopperd de actieplannen voor 2024 af te wachten. Inmiddels is dit 
actieplan verschenen en worden er vele nuttige zaken ondernomen om de criminaliteit in de stad 
terug te dringen. Een aantal andere aspecten blijven helaas nog onvoldoende belicht. 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, hebben de fracties van VVD Gouda en SGP Gouda 
de volgende vragen:  

1. Inzake 1.1 ondermijning: hebben de bovenlokale voorzieningen zoals het RIEC, het HEIT en 
de ODMH (politie is de capaciteitschaarste bekend), genoeg capaciteit om hier intensief aan 
bij te blijven dragen, mede in het licht van alle andere gemeenten die zij moeten bedienen? 

2. Hoe wordt de invulling van Aanpak Jonge aanwas/ Dealbreakers vormgegeven? 
3. In de aangehaalde commissievergadering hebben wij navraag gedaan over de toepassing van 

de patseraanpak om te bezien in hoeverre criminele netwerken en veelplegers verder 
verstoord kunnen worden. In hoeverre is het college bereid dit nader vorm te geven? 

4. In hoeverre is het college bereid te werken aan een gemeentelijk cyberbeeld, zoals in 2022 in 
Rotterdam is opgesteld, zodat gerichter in kan worden gezet op de aanpak van digitale 
criminaliteit en de preventie daarvan? 

5. Er gaan geluiden op, bijvoorbeeld uit Amsterdam, dat hun ‘’top’’-aanpak eigenlijk 
onvoldoende concrete resultaten oplevert. Hoe reflecteert het college hierop in Gouda? 

6. In het actieplan 2024 staan geen specifieke maatregelen opgenomen inzake het tegengaan 
van antisemitisme. Hoe gaat het college in 2024 extra aandacht geven aan het toenemende 
antisemitisme in de samenleving, teneinde dit terug te dringen? 

7. Kan het college met het ontmoedigingsbeleid echt een vuist maken tegen de shishalounges? 
Zo nee, wat heeft het college nodig om een vuist te kunnen maken tegen de shishalounges? 

8. Ook vangt de VVD Gouda op dit moment geluiden op dat er een toegenomen gevoel van 
onveiligheid is in Gouda, met bijvoorbeeld veel diefstal uit tuinen of schuren, deelt het 
college dit beeld? 

9. Waarom heeft het college ervoor gekozen om het onderwerp straatintimidatie, waaronder 
het flankerend beleid, niet terug te laten komen in dit actieplan, terwijl dit een van de 
grootste beïnvloeders van de subjectieve veiligheid is? 

 



Ondergetekenden verzoeken, alvast onder dankzegging voor de beantwoording, een schriftelijke 
beantwoording van bovenstaande vragen binnen dertig dagen na dagtekening. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de gemeenteraadsfractie van VVD Gouda 
H.M. (Kevin) de Jonge 

 
 
Namens de gemeenteraadsfractie van SGP Gouda 
Gerard Wijland 

 


